
Rekommendation gällande parfym 
 
Motion till Minigiraffens årsmöte 2015-03-25. 
 
Som ett led i arbetet mot en giftfri förskola, av hänsyn mot anhöriga med allergi, och för en bättre 
helhetsupplevelse av att ha barn på Minigiraffen föreslår jag en rekommendation om att personalen 
bör undvika parfym och starkt luktande (alternativt parfymerade överhuvud taget) deodoranter. 
 
Efter att ha läst lite diskussioner på internet kan jag ana att jag inte skulle vara den enda föräldern 
som skulle uppskatta om mitt barn kunde förbli oparfymerat efter en dag på förskolan, även de 
dagar som bjudit på extra mycket mys i personalens knä.  Man kan förstås diskutera hur långt man 
ska dra ett sånt här förslag, men för mig går gränsen där parfymerna i förskolemiljön sätter sig i 
barnets hår och kläder.  Det är min gissning att förslaget uppnår detta utan att behöva omfatta till 
exempel hårschampo, tvättmedel för kläder, eller hudvårdsprodukter. 
 
 
Henrik Tidefelt, pappa till Alfons på Nallen ========================= 
 


